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Protokoll Styrelsemöte S02 2023–01–24

Närvaro: Sofia Tatidis Ordförande
Hampus Serneke Vice Ordförande
Axel Svensson Skattmästare
Mikolaj Sinicka Studierådsordförande
Oliver Levay Informationsansvarig
Arvid Karp Cafémästare
Adam Coleman Näringslivsansvarig
Julia Karlsson Källarmästare
Joel Dahl Vice Aktivitetsansvarig
Ludvig Svedberg Sexmästare
Pernilla Åström Øverphøs
Joel Bäcker Revisor
Linus Åbrink Revisor
Alex Gustafsson
Oskar Stenberg

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Tatidis förklarade mötet öppnat klockan 12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Alex Gustafsson

• Joel Dahl

• Oskar Stenberg

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Mikolaj Sinicka till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet för S01 (2023-01-17) med
den redaktionella ändringen att lägga till mer information om
dem skriftliga utskottsrapporterna i §11.

§7 Information från
kåren

• Sångarstriden är på lördag och biljetterna säljs i dörren.

• Det är fullmäktigemöte på tisdag.

§8 Information PLCD Det pratas om att färdigställa det nya C-programmet, men det
är fortfarande en del smådetaljer som behöver redas ut. Det ska
hållas ett möte i början i februari för att reda ut detta.

§9 Information från
kollegierna

Pernilla meddelande att man fortfarande kan söka Nollegeneral
samt Nolleadmiral.

Filip Wilke ska på sitt första SRX-möte ikväll!

Ordförandekollegiet hade ett möte och det sades att kåren i fö-
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rebyggande syfte kommer att sammanställa info kring vad sek-
tionerna har för lokalbehov inför flytten till Brunnshög (som ev.
kommer att ske i framtiden).

A-sektionen vill kanske låna vår talman, men de ska nog leta
efter en talman på annat håll.

Det kan vara aktuellt att Näringslivsutskottet funderar kring even-
tuell sponsring av ouvvarna.

§10 Ekonomisk status Axel Svensson sade att den ekonomiska statusen är god och att vi
inte har spenderat för mycket hittils. Han sade även att berörda
styrelsemedlemmar ska fylla i ett formulär angående att få ett
sektionskort.

§11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.

Skattmästeriet Jag har bokfört och varit på första halvan av C-
cert.

Studierådet Fortsatt arbete med att komma igång med Studie-
rådet. SRX-möte ikväll.

Informationsutskottet DWWW-veckan har fortsatt. Vi har haft
formulär ute till och med söndag den 22 januari, så nu är det
dags för oss att välja in funktionärer. Våra nomineringar till
alla poster förutom DWWW-medlemmar kommer ut inom
kort. Vi har ett pågående arbete att sätta upp nya regler på
våra affischtavlor.

Cafémästeriet Vi har haft lunchöppet hela förra veckan och har
börjat hålla ordinarie öppettider (nästan). Måndagen den
23e höll vi en kick-off med mästeriet. Vi hade lite lära-känna,
utbildning, och en tipspromenad (med priser). Jag har ut-
lyst var för inventarieansvariga och brunchmästare, samt
fyllnadsval för dagsansvariga. LED vill även ha funktionä-
rer från D!

Näringslivsutskottet Vi har: svarat mail från företag och and-
ra sektioner, stängt ansökan till mentorsansvarig, diskute-
rat hur vi ska hantera mail i framtiden samt haft ett möte
med Waye gällande nollnings-spons.

Källarmästeriet Vi har sett till att en servicetekniker från HNA
kommit och försökt laga diskmaskinen, tagit beslut att slänga
ismaskinen då den var i för dåligt skick för att på ett till-
förlitligt sätt kunna rengöra alla delar av den, efter att ha
varit avslagen över jul. Vi jobbar på att slänga den ansvars-
fullt. Det ser ut som att vi måste föra den till renhållning-
en/Sydvac själva efter att ha haft kontakt med PH. Vi ska
även titta på dragkroken som underkändes på besiktning-
en senare idag. Det är snickerboa 4-5 mars.
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Aktivitetsutskottet Vi såg till att alla hälsade på varandra, och
vi fick större grupper att komma i kontakt med varandra.
Event den här veckan: Fotboll och brädspelskväll.

Sexmästeriet Vi har haft vår första träff, vi har inventerat sexför-
rådet, baren och köket. Vi har även haft vårt första stormöte
och bestämt en hel del saker. Vi rengjorde ismaskinen till-
sammans med källar, den var superäcklig, fylld med mögel
och maskar och valde därför för att slänga den. Vi har även
utlyst val för ölförmän, vinförmän och sektionskockar.

Nollningsutskottet Vi har haft vårt första officiella veckomöte.
Vi har intervjuat och jobbat med pepparvalet. Vi har börjat
kontakta de andra utskott och personer vi kommer att jobba
med under året.

§12 Omvärldsbevakning • ChatGPT har infört en premiumplan som kommer att kosta
400 kr i månaden.

• Finland är beredda att gå med i Nato utan oss.

• Den sittande regeringen har tappat 11 procentenheter i stöd.

• Det har varit en del oroligheter i Stockholm på grund av en
plötslig ökning av våldsbrott.

• Personer har bränt svenska flaggor i Turkiet.

• Det var guldbaggegalan igår och Triangle of Sadnessblev
årets film.

§13 Tillförordnande av
UtEDischoansvarig

Joel Dahl presenterade varför kandidaten blivit föreslagen.

Mötet beslöt att:

• Tillförordna Rasmus Svensson till UtEDischoansvarig

§14 Stadfästande av
valberedning för
Ölförmän, Vinförmän
och Sektionskockar

Ludvig Svedberg presenterade valberedningen bestående av:

• Ludvig Svedberg

• Jakob Gullin

• Klara Högberg

• Malin Åstrand

Mötet beslöt att stadfästa valberedningen.

§15 Stadfästelse av
valberedning för
cafémästeriet

Arvid Karp presenterade valberedningen bestående av:

• Arvid Karp

• Isak Määttä

• Erik Stein
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• David Andersson

Mötet beslöt att stadfästa valberedningen.

§16 Val av
caféfunktionärer

Mötet beslöt att välja in följande funktionärer i klump:

• Mikolaj Sinicka till caféfunktionär

• André Frisk till caféfunktionär

• Danny Tang till caféfunktionär

• Arvid Bergenfeldt till caféfunktionär

Mikolaj Sinicka önskade att protokollet skulle reflektera att han
alltid kommer att jobba måndag lunch såvida han skulle vara
upptagen av andra betydelsefulla skäl.

§17 Stadfästelse av
detaljbudget

Sofia Tatidis presenterade förslaget att stadfästa en detaljbudget.

Mötet diskuterade förslaget.

Mötet beslöt att bordlägga punkten till ett senare möte.

§18 Entlediganden av
funktionärer

Ingen att entlediga.

§19 Meddelanden • Det är en vecka kvar att fylla i CEQ för de flesta kurser.

• Julia meddelade att om man behöver en bil så får man boka
kårens bil Rulle.

• Ludvig sade att man kan söka till ölförman, vinförman och
sektionskock.

• Oliver sade att man inte längre kan söka till InfUansvarig.

§20 Övrigt Oskar Stenberg sade att det finns vissa problem med mailservern
just nu men att problemen kommer att lösas.

§21 Styrelsen kingar loss Carpe diem

– Horatius

§22 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:59.

Mötessekreterare

Hampus Serneke
Vice Ordförande

Mötesordförande

Sofia Tatidis
Ordförande

Justeras

Mikolaj Sinicka
Studierådsordförande
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